

General Courses Given in English Weekly Schedule of Autumn 2016

(Chinese Courses of Exchange Students included)

2016 秋“英语讲授通识类课程”、交流生汉语课程表

- Courses will start from Sep. 19, 2016 and go on till Dec. 30, 2016. Examinations will be hold from Jan. 2 to Jan. 6, 2017.

所有课程自 2016 年 9 月 19 日（第 2 周）开始授课，2016 年 12 月 30 日（第 16 周）结束，2017 年 1 月 2 日至 2017 年 1 月 6 日为期末考试。理论教学周 15 周，考试周 1 周。

- Band 1 Chinese is for beginners. Band 2 Chinese is for the students, who have studied Chinese for at least one semester. After finishing these courses and passing all the exams, you can get 2 credits for each general course given in English and 6 credits for Chinese Band 1 or Band 2.

交流生汉语课分为两个等级：一级汉语和二级汉语。对于已有一学期或以上汉语学习经历的学生可选择二级汉语。汉语课每周 6 学时，记 6 学分。每门英语通识类课程每周 2 学时，计 2 学分。

- Please log into the site icourse.tongji.edu.cn for course registration. When there are less than 10 students, who have registered the courses, the course will not be held in this semester. Please login icourse.tongji.edu.cn for updated schedule.

请通过 icourse.tongji.edu.cn 选课，选课人数不足 10 人时，该课程不开出。请登录系统查看课表信息。

- Attention: Graduate students, who need credits of *Chinese* and *A General View of China* to get degree from Tongji University, should select the both courses on <http://4m3.tongji.edu.cn> too.

特别提醒：学位研究生必须同时在本研一体化系统 <http://4m3.tongji.edu.cn> 选择中国概况、汉语课程，否则将不能获得学位授予所需的相应学分。

星期 时间	Mon. 星期一	Tues. 星期二	Wed. 星期三	Thurs. 星期四	Fri. 星期五				
15:25 ~ 17:00	Intercultural Communication 跨文化交际概论 北楼 112	Introduction to Chinese Music and Songs 中国音乐与歌曲入门 南楼 220	Chinese History and Culture 中国历史与文化 南楼 218	Chinese Intellectual Property Protection 中国知识产权保护 南楼 219					
	China's Socio-Economic Development 中国社会经济 南楼 216	Sustainable Development in China 中国可持续发展 南楼 211	Chinas Gesellschaft und Kultur 中国社会与文化（德语） 南楼 217	China's Foreign Affairs and International Relation 中国外交与国际关系 南楼 222	Traditional Ethnic Sports 民族传统体育 402*				
18:30 ~ 21:05	Band 1 Chinese Class 1 一级汉语 一班 J121	Band 2 Chinese Class 1 二级汉语 一班 J123	Band 1 Chinese Class 2 一级汉语 二班 J121	Band2 Chinese Class 2 二级汉语 二班 J123	Band 1 Chinese Class 1 一级汉语 一班 J121	Band 2 Chinese Class 1 二级汉语 一班 J123	Band 1 Chinese Class 2 一级汉语 二班 J121	Band 2 Chinese Class 2 二级汉语 二班 J123	

402* ——南校区第三教学楼 4 楼（国际文化交流学院对面的教学楼）

4th floor of the Third Teaching Building on South Campus (Opposite the International School Building)

南楼/北楼 ——四平路校区教学南楼、教学北楼 Classroom of the North / South Teaching Building on Siping Campus

J121, J123 ——南校区国际文化交流一楼教室 1st floor of International School Building on South Campus

Course Registration Guide

(For English General Courses & Chinese Courses Only)

2016-2017 学年第一学期通识课程、汉语课程选课办法

➤ Courses registration

课程报名

- Please Log in <http://icourse.tongji.edu.cn/> to finish the courses registration.
请登陆 <http://icourse.tongji.edu.cn/> 进行课程报名。
- The login name is the **TJU No.**, which can be found in your Admission Notice.
用户名为录取通知书上学校编号。
- The password is **your birthday**. For example, 1985, Jan. 6 should be 19850106.
密码出生日期, 例如, 1985 年 6 月 16 日出生, 密码为: 19850616。

➤ Time of Courses registration (first round)

选课时间(第一轮)

- You can log in the course system **from Sep. 12, 2016 to Sep. 15, 2016**
登陆系统选课时间为: 2016 年 9 月 12 日——2016 年 9 月 15 日

➤ Quitting or switching courses (second round)

退换课、补选课(第二轮)

- You still can quit, switch or select courses online by yourself till Oct.7, 2016.
(<http://icourse.tongji.edu.cn/>)
2016 年 10 月 7 日前, 你仍可自行登陆 icourse 系统在线退换课、补选课。

➤ Transcripts

成绩单

- We will not present paper transcripts to the master students or doctor candidates of Tongji University, who will get a degree from Tongji University. Their grades will be input into the system of graduate school.
研究生学位生成绩输入研究生院教学管理系统, 不再出具成绩单;
- Other students will get their transcripts from their own schools/colleges of Tongji University.
其他学生由各自注册学院出具成绩单;
- Exchange students will get their transcript from International School **from Jan. 16 to Jan.17, 2017**.
交流生从国际文化交流学院获取成绩单的时间为: 2017 年 1 月 16 日-17 日
- **If you cannot apply for the course this semester, you may also register for the course next semester. But those who are not on the list were not allowed to attend the course this semester.** 如果本学期没有选课成功, 可下学期继续选课。本学期未选课成功, 不得参加课程学习。
- If there is any question, please contact: Ms. Liu Dandong, dandong565@tongji.edu.cn
International school, Room 205.
成绩单获取有问题时, 请联系: 国际文化交流学院 101 办公室, 刘丹东老师,
dandong565@tongji.edu.cn